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Protokół

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej
Rady Powiatu Bydgoskiego 

w dniu 7 września 2017r. o godz. 14.00
w s. 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy

 Posiedzenie poprowadziła pani Maria Płotkowska – Przewodnicząca Komisji
Edukacji,  Kultury, Sportu i  Polityki Społecznej Rady Powiatu Bydgoskiego, która  
po otwarciu obrad stwierdziła quorum. W posiedzeniu Komisji uczestniczyło siedmiu
jej  członków  zgodnie  z  listą  obecności  stanowiącą  załącznik  nr  1  do  protokołu  
oraz pan Zbigniew Łuczak – Wicestarosta Bydgoski, pani Grażyna Czepanko – Skarb-
nik Powiatu, pani Arleta Miłuch – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Bydgoszczy,  pani  Maria  Strąk  –  Dyrektor   Powiatowego  Centrum Zarządzania
Oświatą w Koronowie, a także przedstawiciele szkół powiatowych.

 W  dalszej  części  obrad,  Radni  jednomyślnie  przyjęli  porządek  posiedzenia
komisji  stanowiący  załącznik  nr  2  do  protokołu  oraz  protokół  z  poprzedniego
posiedzenia Komisji w dniu 13 czerwca 2017r.

 Następnie  Radni  zapoznali  się   z  informacją  o  stanie  przygotowania  szkół
w roku szkolnym 2017/2018 oraz o wynikach naboru do klas pierwszych stanowiącą
załącznik  nr  3  do  protokołu.  Informację  przedstawili  pani  Dorota  Makowska
– Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Koronowie, pani Małgorzata Każmierczak
z  Zespołu  Szkół  Agro  –  Ekonomicznych  w  Karolewie,  pani  Katarzyna  Zubik
–  Dyrektor  Zespołu  Szkół  w Koronowie,  pan  Sławomir  Stawski  z  Zespołu  Szkół
Zawodowych  w Koronowie i pani Katarzyna Wolińska – Dyrektor Zespołu Szkół
Ogólnokształcących i Zawodowych w Solcu Kujawskim. Wspólnie z panem Zbignie-
wem Łuczakiem – Wicestarostą Bydgoskim i panią Grażyną Czepanko – Skarbnikiem
Powiatu  udzielili  również  odpowiedzi  na  zapytania  Radnych:  Elżbiety  Wysockiej,
Anny Jakubowskiej i  Radosława Kempinskiego, w sprawach dotyczących współpracy
szkół z przedsiębiorcami,  zasad nauczania indywidualnego,  nadzoru inwestorskiego
prac remontowych w LO Koronowo oraz dojazdu uczniów do Szkoły w Karolewie.

Dalej  Radni  przystąpili  do  opiniowania  materiałów  na  Sesję  Rady  Powiatu
Bydgoskiego w dniu 14 września 2017r.: 
1) Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zasad  i  trybu  przyznawania

nagród i wyróżnień za osiągnięcia w dziedzinie kultury fizycznej i sportu, po jego
przedstawieniu  przez  Wicestarostę  Bydgoskiego,  został  przez  Komisję
jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

2) Projekt uchwały zmieniającej „Wieloletni Plan Inwestycyjny dla Rozwoju Powiatu
Bydgoskiego”, po  jego  przedstawieniu  przez  Skarbnika  Powiatu,został  przez
Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie.

3) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Gminie Solec Kujawski pomocy finansowej,
po  jego  przedstawieniu  przez  Wicestarostę  Bydgoskiego,  został  przez  Komisję
jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie.
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4) Projekt  uchwały  w sprawie udzielenia  Gminie  Białe  Błota  pomocy finansowej,
po  jego  przedstawieniu  przez  Wicestarostę  Bydgoskiego,  został  przez  Komisję
jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie.

5) Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  zadań  i  podziału
środków  finansowych  z  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób
Niepełnosprawnych na 2017r., po jego przedstawieniu przez panią Arletę Miłuch
– Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Bydgoszczy, został przez
Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie.

6) Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  Powiatu
Bydgoskiego na lata 2017 – 2027, po jego przedstawieniu przez Skarbnika Powiatu
został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie.

7) Projekt  uchwały  w sprawie  zmian budżetu  Powiatu  Bydgoskiego na  rok  2017,
po  jego  przedstawieniu  przez  Skarbnika  Powiatu  i  Wicestarostę  Bydgoskiego,
został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie.

  Na  koniec  posiedzenia  Komisji,  w  punkcie  wolne  głosy  i  wnioski,
pan  Zbigniew  Łuczak  –  Wicestarosta  Bydgoski  udzielił  odpowiedzi  na  zapytanie
Radnego Adama Ryfy w sprawie realizowanej przez Urząd Marszałkowski inwestycji
drogowej w Białych Błotach. 

Po  wyczerpaniu  wszystkich  tematów ujętych  w  porządku,  Przewodnicząca  
zamknęła posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Polityki.

Protokołowała: Paulina Wengler

Podpisy członków Komisji:

1. Maria Płotkowska
- przewodnicząca komisji ………………………………………..

2. Radosław Kempinski
- wiceprzewodniczący komisji ………………………………………..

3. Anna Jakubowska ………………………………………..

4. Małgorzata Kaźmierczak ………………………………………..

5. Leszek Kuziak ………………………………………..

6. Zbigniew Łuczak ………………………………………..

7. Małgorzata Niedźwiedzka ………………………………………..

8. Zenon Rydelski ………………………………………..

9. Adam Ryfa ………………………………………..

10. Elżbieta Wysocka ………………………………………..
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